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Zápis ze schůze představenstva FK BION 
Účastníci 

- Michal Verbovský (předseda) 
- Tomáš Nagy, Dominika Kacetlová (oba za GDM) 
- Daniel Havel (Sosík) 
- Hosté: pan proděkan Zdeněk Hon  

Program 

- Informace pana proděkana Hona 
- Kladenský majáles 2023 
- Prezentace projektu Společenské místnosti GDM 
- Různé  

Zápis 

1. Informace pana proděkana Hona 
a. Pochvala Jonáše Petříka za vyplněnost Ankety za ZS 28 %. 
b. Kolej YMCA pravděpodobně nebude mít od nového školního roku kapacitu pro 

ubytování vysokoškoláků vzhledem očekávanému velkému počtu 
středoškoláků.  

c. Mělo by dojít k propojení Jesiky Holasové jakožto místopředsedkyně 
Akademického senátu FBMI a představenstva, tak aby paní 
místopředsedkyně získala větší přehled o studentských aktivitách na FBMI. 

2. Kladenský majáles 2023 
a. Obecný popis události předsedou (program, organizace…) 
b. Pan proděkan přislíbil účast fakulty částkou 50.000,00 Kč. 
c. Bude zajištěno přerušení výuky v sálech K1, K2, zároveň s tím bude zajištěn 

prostor pro potřebnou kabeláž a zázemí ve studovně na Kasárna. Studenti 
z předem poskytnutého seznamu budou omluveni z výuky v den konání akce 
27.04.2023.  

3. Prezentace projektu Společenské místnosti GDM 
a. Tomáš s prezentací a projektovou dokumentací oslnil všechny zúčastněné. 
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b. Projektová dokumentace obsahuje: 
i. Identifikační listinu projektu  
ii. Studii proveditelnosti  
iii. Stručný popis podstaty projektu a jeho etap 
iv. SWOT analýzu 
v. Řízení lidských zdrojů 
vi. Technické a technologické řešení projektu 
vii. Řízení rizik 
viii. Harmonogram projektu  

c. Projektová dokumentace je dostupná na vyžádání u Tomáše.  
4. Různé  

a. Dan hlásí parametry nákupu lednic na Sosík od FBMI. Pan proděkan souhlasí. 
b. Pan proděkan si spolu s představenstvem vzájemně pochvaluje spolupráci. 
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Účelem tohoto zápisu je evidovat to, co se u dálo v klubu za poslední dobu. Zápis slouží jako evidence úkolů 
jednotlivých členů představenstva a též slouží k tomu, aby členové představenstva jasně věděli, kdy a co přislíbili a jak 
dodržují a zvládají naplňovat program, se kterým kandidovali do představenstva FK BION. Pokud není uvedeno jinak, 
členové představenstva se na všem výše uvedeném jednomyslně shodli.  


